
Møtereferat FAU - torsdag 16.november 2023  
  

Til stede: Torgeir Fiskvik Åsbø, Silje Sazcinski Fossheim, Harald Tråsvik, Unni G Aarnes, Karina Stenset, 
Marion Moe, Robert Øverby Bakstad, Jeanette Rosenlund, Signe Indahl Hagen og Linda Kroken 
Hekneby  
  
Sak 16/23:   
Rektorstilling: Det var 6 søkere. Det er Ann Kristin Larsen som har fått denne. Hun har jobbet på 
skolen tidligere i omtrent 15 år. Hun starter opp 1. januar 2024.   
Torgeir går tilbake til inspektørstillingen.   
Det har vært en del omrokkeringer i ledelsen de siste årene, og i fjor kom det mange nye i 
personalet.   
 
Sak 17/23:   
Budsjett: Det har vært mye utskiftninger i kommunen også, med mange nye ansatte, blant annet 
økonomi sjef og controller. Det har blitt nytt system for budsjettering; Framsikt skal brukes nå.  
Budsjett har landa. Blir tilnærmet lik drift neste år som i dag  
Kommunen skal spare 5,5 mill (hele kommunen), men det er ikke bestemt noe om hvor det skal 
spares.   
 
Fravær av helsesykepleier på skolen.: 2 stk. som er sykemeldte i kommunen. Planen var først at de 
tar kun det lovpålagte, men det er nå bestemt at man skal prøve å få tak i vikar. Helsesykepleier har 
vært her 3 dager i uka.   
Sos/ped team (vernepleiere): Tar samtaler med elever. Det merkes at det ikke er noe helsesykepleier, 
viktig at det kommer vikar.  
 

Mediesak: Kameraovervåkning på grunn av hærverk som har vært i sommer. Ble sendt inn til 
formannskapet, kom tilbake til kommunen. Prosess pågår med tanke på personvern. FAU, ansatte og 
elever skal involveres når en løsning er klar.  
Hærverket i sommer og i høst er ikke oppklart. Rektor har vært i klassene og snakket om 
konsekvenser, samt at politiets forebyggende enhet har vært rundt i alle klassene. Foreldre sier at 
politiet har vært mer på banen i sentrum og rundt skolen i høst og det er bra.  
 

Uteområdet: Nytt gjerde på plass. Representant fra Hafjell Arena var her på befaring. Ny 
basketballbane vil Hafjell Arena komme med og ny pumptrackbane.  
Skolen får ballbingen fra Vidarheim. Det blir gravd strøm til stabburet og til lys til de nye banene.   
Ungdomsklubben har fått 90 000 kr. Noe av de pengene skal brukes til utsmykking av skolen, hvor 
kunstner Morten Kveen involverer elever med på prosjektet.  
  
Sak 18/23:   
Juleavslutning: Ute siste skoledagen, fakkeltog, pepperkaker, gløgg og mandariner.   
FAU må få tak i det som trengs. Unni og Linda ordner dette. Pappbeger, servietter, pepperkaker, 4 
kasser klementiner, gløgg, 170 elever og 30 ansatte.  
Servering på morgenen: Marion, Karina og Jeanette.  
 

Nyttårsball: 26.januar 2024: 3 fra hver klasse som skal hjelpe til under nyttårsballet. Navn sendes til 
kontaktlærer.   
Inngangspenger- Elevrådet søkte om for lite penger i fjor så da måtte elevene betale. Det slipper de 
år.  
Gaver til lærere: Noen klasser har gitt hvert år, andre ikke… Involvere elevrådet. Ulik mening på om 
det skal gis hvert år eller ikke.   



Storforeldremøte: Ikke tatt noe initiativ til å gjøre som i fjor der alle skolene var innbedt. 
         Bør være et foreldremøte for hele ungdomsskolen.  
Bør elevene ha et eget møte med info om rus, nettvett ol.? Serie på NRK som heter «rus» med Leo 
Ajkic. Dette er en serie som både elevene og foreldre bør se.  
Tema for foreldremøte for hele ungdomsskolen: Trafikksikkerhet, rus, nettvett  
Robert: Kan ha foredrag om nettvett, begrensninger som vi foreldre kan bruke. Dato: Februar 2024?  
 

Store oppgaver/lekser: Spesielt 9.trinn. Det må jobbes på helger for å få levert oppgaver innen 
fristen. Prøvd og tatt dette opp på elevsamtaler. Tas med den det gjelder sammen med rektor.   
 
Tannlege: Foreldre får ikke beskjed om at ungdommen er kalt inn til sjekk. Vedkommende tar selv 
kontakt med tannlegen.  
 
Rekrutering av natteravner: Karina har vært i kontakt med frivillighetssentralen. 10 navn på blokka. 
Ønske om en gruppe i Øyer. Hvordan skal vi klare å få med flere? Karina planlegger et møte, sender 
ut vismamelding, facebookgruppe. Ha dette som tema på et storforeldremøte? Hvordan skal vi få 
foreldre til å engasjere seg mer?  
  
  
 

Nytt FAU møte 15. januar kl 18.00  
  
 


